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Vážení, shodou okolností jsem byl 13.3.2020 hospitalizován na 

ortopedickém oddělení nemocnice v Karviné. Musím přiznat, že jsem 

měl jakousi prvotní vnitřní nedůvěru. Po příjezdu na oddělení však 

byla pryč. Celá ortopedie zářila čistotou, všude klid. Byl jsem 

ubytován, dá-li se to tak nazvat, na prostorném třílůžkovém pokoji.                 

Přišla sestřička, s úsměvem. Přišel lékař provést patřičné přijímací 

úkony, s úsměvem. Tak to šlo celý můj pobyt. Sestry bez rozdílu 

všechny ochotné, milé, usměvavé, s ničím neměly problém, vlastně 

tak trochu vytvářely domácí pohodu. To pacient uvítá. Samozřejmě, 

že oddělení funguje tak, jak je vede primář. Tady jsem pochopil, že 

vztahy jsou založeny na vzájemném respektu, nikoliv diktatuře. To se 

projevuje pozitivně na chodu celého oddělení. I taková maličkost, dá 

se říct, rád čtu a ke knize patří káva. Kteroukoliv sestru jsem požádal, 

každá mi kávu ochotně zalila. A jako bonus mi jedna sestřička, když 

jsem dočetl svou knihu, mi od stejného autora přinesla knihu z domu. 

To jsem byl vskutku dojat.                                                                              

Takže, děkuji lékařům za perfektní přístup a děkuji všem těm 

andělům v modrých stejnokrojích. Díky nim jsem pochopil, proč je to 

Karviná – RÁJ.  
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